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|

BE. (BEE A. @minvws.nl]
Cc: 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e 5.1.2e

Sent: Tue 3/30/2021 3:09:23 PM

Subject: RE: eindversie thematische tijdlijn |C-capaciteit

Received: Tue 3/30/2021 3:09:23 PM

FW: Scan van een Xerox MFA.eml

FW: Marjolein CC email:..eml

Vanmiddag hebben en ik met elkaar gesproken.EE
crelde dat het echt twee verschillende dingen zijn, het CABU-

plan en de opdracht aan het LNAZ. Zie de bijgevoegde attachments.

Kun je zo verder?

Groes,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel: 0b

E-mail: @minvws.nl

van: SENN0. GRE)SIEMrive >Verzonden: maandag 29 maart 2021 13:55

Aan: IEE, IEE.SEER0 minvws.ni>
Onderwerp: eindversie thematische tijdlijn |C-capaciteit

Ho

Bij deze de mail. Dank voor je hulp en laat maar weten of je hiermee uit de voeten kunt.

Beste

Nogmaals dank voorje opmerkingen bij de thematische tijdlijn IC-capaciteit. Ten behoeve van de leesbaarheid van het

document en om verwarring te voorkomen heb ik een duidelijker onderscheid gemaakt tussen het opschalingsplan dat door het

LNAZ en de ROAZ-en is opgesteld (binnen de ziekenhuizen) en het CABU-plan dat is opgesteld door o.a.I IE (buiten het

ziekenhuis). Voor wat betreft de laatste heb ik je suggestie overgenomen om hierbij de letterlijke tekst uit de kamerbrief op te

nemen. Het traject rondom het opschalingsplan vanuit het LNAZ heb ik nu opgenomen in hoofdstuk 7. Deze tijdlijn heb ik echter

nog niet kloppend kunnen maken, doordat naar verschillende momenten wordt verwezen waarop dit plan uitgevraagd zou zijn:

- Op 6 mei wordt in een kamerbrief geschreven dat VWS en veldpartijen aan het LNAZ en het LCPS een voorstel wordt

gevraagd over de bandbreedte voor de noodzakelijk beschikbare (structurele) IC-capaciteit voor de komende jaren.
- Op 18 mei stuurt minister Van Rijn een brief aan dhr. Kuipers (LNAZ) met het verzoek om met een plan te komen over de

structurele en flexibele opschaling van IC-capaciteit in Nederlandse ziekenhuizen
- Op 19 mei wordt in een kamerbrief opnieuw geschreven dat de minister voor MZS de opdracht aan het LNAZ heeft

gegeven

- In de gespreksnotities van ons interview lees ik: “Op 3 juni hebben we een opschalingsplan aan de ROAZ-en gevraagd. In

korte tijd is dit opschalingsplan verschenen (30 juni). Advies was, je moet standaard naar de 1150 IC bedden en dan 200

erbovenop om de pandemie aan te kunnen.”

Mijn voorstel is om deze laatste passage te schrappen uit de tijdlijn en uit te gaan van de kamerbrieven die hierover verzonden

zijn. Graag je akkoord.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e


